
Notulen Algemene Ledenvergadering  12 juni 2025 

Opening. 

Voorzitter Tom van Schaik opent om 6 minuten over half acht de vergadering met een warm welkom 
en een flinke klap met de hamer. De presentielijst is door iedereen ondertekend, er zijn totaal15 
leden aanwezig waarvan 5 bestuursleden. Het ledenaantal is op dit moment 49, dit is evenveel als 
vorig jaar. Het bestuur zou graag zien dat er meer leden komen, dit blijft toch een lastig ding. 

Ingekomen stukken. 

Rudolf Grundmann geeft aan dat er alleen KvK stukken zijn binnengekomen met betrekking tot de 
bevestiging van de verplichte UBO registratie. Verder zijn er geen stukken ontvangen. 

Notulen vorige ledenvergadering. 

Dit jaar was er geen geprinte versie aanwezig, de notulen worden door Tom van Schaik voorgelezen. 
Er waren geen vragen of op/aanmerkingen over de notulen van de ledenvergadering van 20 juni 
2024. Deze zijn dus bij deze goedgekeurd. 

Financieel verslag. 

Penningmeester Ruud Epping presenteerde het financiële verslag. De begroting voor komend seizoen 
is niet gemaakt. Ruud geeft aan dat er dit jaar een klein positief resultaat over is gebleven van € 81. 
De uitleg van Ruud is voor alle leden duidelijk en voor de rest zijn er dan ook geen vragen. Tom 
bedankt Ruud voor zijn uitleg en gaat verder naar het volgende punt van de agenda. 

Kascontrole. 

Ook dit jaar is de inhoud van de kas weer gecontroleerd door Gijs Haasnoot en Ton van der Stouwe. 
Gijs vermeld dat alles weer tot de laatste cent aanwezig is. Beide heren worden bedankt voor hun 
diensten door Tom. 

Mededelingen bestuur. 

Tom meld dat de baanhuur voor komend seizoen met € 1,- per persoon zal stijgen. Tom vraagt ook 
aan de leden om klachten te melden bij het bestuur en niet onder de pet te houden. Het bestuur kan 
dan misschien helpen met een uitleg of oplossing. De zomercompetitie zal vanaf dit jaar worden 
gespeeld in 9-strike. Om Ursula tegemoet te komen worden er voor komend jaar 2 extra speelronden 
toegevoegd. De invulling van deze avonden zal nog volgen, de speelavonden zijn wel verplicht. Chris 
Mesu wil graag alleen normale en 9-strike games op de toernooien. Yolanda legt uit dat de spelletjes 
ervoor zijn om iedereen een kans te laten maken op de winst. Deze avonden zijn er voor de 
gezelligheid en niet voor de prestatie. De discussie die volgt laat zien dat de meningen hierover 
verdeeld zijn. 

Evaluatie competitie 

In de Huisleague zijn de kampioenen van afgelopen jaar Robin Angenent en Astrid Verkleij. De 
nummers twee en drie bij de heren waren Peter Appeldoorn en Tino Raghunath. Bij de dames waren 
dit Jannie Grundmann en Joke Mulder. De banen hebben het aardig gedaan afgelopen jaar, al blijft er 



wel eens een pin schuin of in de goot staan. Tom zegt dat dit ook weer de charme van een touwtjes 
baan is. Ook zijn er weer een aantal persoonlijke scores verbeterd zoals bijvoorbeeld: Ron van de Bij 
met 209, Jochem de Ruijter met een mooie 221 en voorzitter Tom van Schaik met een 237 score. Als 
laatste wordt gemeld dat de competitie weer zal aanvangen in week 37. 

Evaluatie toernooien 

Zowel het Kerst- als het Paastoernooi zijn gezellig en goed bezocht, deze zullen dan ook wel gewoon 
weer op de planning blijven. Ook zal de jaarlijkse BBQ en de prijsuitreiking op de agenda blijven 
staan. Nieuw voor komend jaar zijn de twee verrassingsavonden. We zullen zien of we hier wat leuks 
van kunnen maken. 

Verkiezing Bestuursleden. 

Er zijn geen aanmeldingen ontvangen van leden die willen toetreden in het bestuur. Ook bij de vraag 
of er iemand interesse heeft blijft het natuurlijk angstvallig stil. Yolanda meld wel dat dit bestuur niet 
eeuwig door zal gaan. Het bestuur zal dit jaar dus weer ongewijzigd blijven. Tom van Schaik als 
voorzitter, Rudolf Grundmann als secretaris en Ruud Epping als penningmeester. Yolanda Koene en 
Hans Beukers blijven aan als algemeen bestuurslid. Johan van de End blijft aan als spelleiding, maar 
maakt geen deel uit van het bestuur.  

Verkiezing Kascontrole. 

Voor aankomend jaar zal de kascontrole commissie bestaan uit Chris Mesu en Walter van de Berg. 
Gijs Haasnoot moest ze eerst even aanwijzen, gelukkig gingen ze daarna zelf ook beide akkoord. 

Verkiezing Toernooicommissie. 

Ook voor de toernooicommissie zijn er geen aanmeldingen binnen gekomen. Er zijn dus ook geen 
wijzigingen in de toernooicommissie, deze blijft bestaan uit Yolanda Koene, Hans Beukers en Tom 
van Schaik. Het bestuur vind ook dat het tijd is om (een deel van) de toernooicommissie te 
vervangen. Er moeten toch mensen zijn die dit willen doen en leuke ideeën hebben?? 

Speciale Bedankjes 

Ursula krijgt een bloemetje van het bestuur om haar even in het zonnetje te zetten. Johan krijgt een 
doos met wijn voor het bijhouden van de banen en de scores. Theo den Braber krijgt nog een 
attentie voor zijn aanwezigheid. Van de 84 games heeft hij er 81 gegooid, alleen op zijn verjaardag 
heeft hij een avondje vrij genomen, grote klasse! 

Rondvraag. 

Het bestuur meldt nog wel dat de contributie voor komend jaar € 40,- blijft. Johan vraagt of het 
bestuur de leden wil vragen om bij wisselingen op een speelavond een speler toe te voegen in plaats 
van een spelersnaam te wijzigen. Dit voorkomt voor Johan een hoop uitzoekwerk. Gijs vraagt war het 
gaatje voor is bij baan 2. Niemand heeft een idee, dat zit er al heel erg lang… Hierna wordt er voor 
iedereen een consumptie aangeboden namens de vereniging en maakt Tom een einde aan de 
vergadering met de welbekende hamer. 

Einde vergadering 20.18 


